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صندوق تأمین اجتماعی که بخش اعظم و مستمر آن از پرداختی های 
تأمین می شود و  23 درصدی کارفرمایان و 7 درصدی کارگران 
بازنشستگان  مستمری  و  حقوق  تأمین  جهت  پشتوانه  بزرگترین 
مختلف،  دولت های  توسط  تاکنون  متاسفانه  است،  اجتماعی  تأمین 
بازپرداخت  در  و  شده  واقع  آنها  استقراض  محل  و  استفاده  مورد 
پول های  این  نداشته اند.  موقع  به  و  جدی  اهتمام  نیز  بدهی هایشان 
هنگفت در حساب تأمین اجتماعی که باید صرف سرمایه گذاری های 
سودآور در بخش مولد کشور می شد تا هم نقش موثری در رشد و 
توسعه کشور داشته باشد و هم پشتوانه مالی قوی برای رفاه اعضای 
تحت پوشش سازمان تأمین اجتماعی باشد، متاسفانه صرف جبران 
کسری بودجه دولت ها شده و اهداف پیش بینی شده سازمان را به 

غفلت سپرده است.
بزرگترین  اجتماعی  تأمین  صندوق  دوش  بر  دولت ها  بار  شکستن 
خسارت به مردم ذینفع بوده و دست مسئولان ذیربط را در ادوار 
گذاشته  خالی  پوشش،  تحت  افراد  نیازهای  تأمین  جهت  مختلف 
با  اجتماعی  تأمین  بازنشستگان  مستمری  و  حقوق  همسازی  است. 
پذیر  امکان  درصورتی  تورم  نرخ  با  آن  متناسب سازی  و  شاغلان 
است که این صندوق، با برداشت های مکرر دولت ها مواجه نشود. 
همچنین سرمایه گذاری گسترده این صندوق و منجر شدن آن به 
سودآوری انبوه، درصورتی محقق خواهد شد که ورودی های آن 
بتمامه در اختیار خود صندوق باشد و به بهترین وجه مدیریت شود.

پرداخت  به  مربوط  حکم  حذف  مورد  در  مجلس  رئیس  قالیباف 
گفت:  توسعه  هفتم  برنامه  از  اجتماعی  تأمین  سازمان  بدهی های 
»دولت در طول 5 سال باید نسبت به پرداخت دیون عقب مانده اش، 
متاسفانه  کند«  اقدام  نکند،  ایجاد  جدید  دیون  اینکه  به  مشروط 
اندازه ای زیاد است که  به  تأمین اجتماعی  به سازمان  بدهی دولت 
نمی تواند در مدت یک سال و در چند مرحله، آنها را بپردازد و لذا 
سخن از 5 سال مدت زمان بازپرداخت به میان آمده است آن هم 

مشروط به اینکه دیون و استقراض جدید صورت نگیرد.
در اینجا باید گفت ضمانت اجرایی قانونی برای منع دولت ها از اخذ 

استقراض جدید از سازمان تأمین اجتماعی چیست؟
به نظر می رسد بهترین کار این است که مجلس طی مصوبه ای اجازه 
استقراض و برداشت دولت از حساب تأمین اجتماعی را ندهد. چرا 
در  سازمان  این  پوشش  تحت  اعضای  دارد  ادامه  رویه  این  تا  که 
تنگناهای 5 ساله و 10 ساله و دائمی قرار گرفته و شرایط زندگی 

بر آنان سخت تر خواهد شد.

مهندس حیدرنیا مدیرعامل شرکت پتروشیمی 
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استاندار کهگیلویه و بویراحمد:

با احداث سد آبریز، زنان و دختران 
کهگیلویه برای گوجه چینی به دیگر 

استان ها نخواهند رفت

مدیرکل آموزش و پرورش فارس خبرداد؛

تشکیل قرارگاه هویت بخشی 
مضاعف و تکریم مقام معلم در فارس برای 
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استاندار بوشهر: 

2

تحلیل این خبر را در ستون »تحلیل خبر« بخوانید
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رئیس سازمان سنجش گفت: ۲۵ مورد تقلب با دستگاه های الکترونیکی 
هیئت های  به  موارد  شد،  سراسری ۱۴۰۳ کشف  آزمون  اول  نوبت  در 
بدوی ارجاع می شود و معمولًا کمتر از ۵ سال محرومیت برای داوطلبان 

ندارد.
مراسم  حاشیه  در  پورعباس  عبدالرسول  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
نکوداشت اساتید نمونه کشوری در گفت و گو با خبرنگاران در مورد 
از  یکی   ۱۴۰۳ اردیبهشت گفت: کنکور  در   ۱۴۰۳ اول کنکور  نوبت 
ایمن ترین آزمون های سراسری بود و یا صحت کامل برگزار شد واقعاً 
بازی  فریب  و  کردند  همراهی  سنجش  سازمان  با  خوب  خیلی  مردم 

شبکه های زیرزمینی را که داوطلبان را اغفال می کنند، نخوردند.
وی ادامه داد: در مجموع ۲۵ مورد تقلب در ابتدای جلسه آزمون روز 
کرده  تلاش  داوطلبان  که  شد  شناسایی  اردیبهشت(   ۶( پنجشنبه صبح 
لحظه  در  و  ببرند  جلسه  داخل  خود  با  الکترونیکی  دستگاه های  بودند 

شناسایی شدند.
پورعباس گفت: این دستگاه ها در حد دستگاه های جاسوسی و پیچیده 
بود ولی تلاش های ما در مسیر اعمال امنیت به ثمر نشست. این افراد به 

نیروی پلیس امنیت تحویل شدند.
رئیس سازمان سنجش آموزش کشور بدون اشاره به که این داوطلبان از 
کدام شهرستان ها یا استان ها بودند یا جنسیت داوطلبان متقلب نیز گفت: 
این افراد به هیئت های بدوی و هیئت های تجدیدنظر ارجاع می شوند و 

معمولًا برای این داوطلبان محرومیت کمتر از ۵ سال نداریم.
وی در مورد زمان برگزاری مجدد آزمون سراسری نوبت اول برای آن 
دسته از داوطلبان سیل زده روز پنجشنبه گذشته نیز توضیح داد: آزمون 

فقط صبح روز پنجشنبه برای ابن شهرستان دوباره برگزار می شود.

رئیس سازمان سنجش:

 وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه مخالف واردات تراکتور 
تراکتورهای  که  رسیده ایم  جایی  به  تراکتور  تولید  در  گفت:  نیستیم، 

وارداتی توان رقابت با تولیدات داخلی را ندارند.
ایران،  تراکتورسازی  صنعتی  گروه  عمومی  روابط  از  ایرنا  گزارش  به 
صنعتی  گروه  محصولات  از  بازدید  حاشیه  در  آبادی  علی  عباس 
آن  طبل  بر  و  دارند  واردات  فاز  خیلی ها  افزود:  ایران  تراکتورسازی 
می کوبند زیرا منافعشان در واردات خلاصه می شود اما من به شخصه در 

مقابل روزنه های رانت خواهم ایستاد.
نیستیم چرا که ما آنقدر در  وی تاکید کرد: مخالف واردات تراکتور 
تولیدات تراکتور توانمند شده ایم و قدرت داریم و بهترین تراکتور دنیا 
را تولید می کنیم که از واردات نمی ترسیم و کسی توان رقابت در فضای 

تراکتورسازی ایران را ندارد.
توانمندی هایی که در  تراکتورسازی و  استعدادی که در  با  افزود:  وی 
کارگران و مدیرانش سراغ دارم هیچ کس نمی تواند با آنها رقابت کند 

و من به این موضوع واقف هستم و روی این اصل حساب باز کرده ام.
علی آبادی اضافه کرد: وقتی تراکتورهای ایرانی بهترین کیفیت، قیمت 
مناسب، تحویل دهی، پشتیبانی و خدمات پس از فروش را دارد، چرا 

باید به فکر واردات باشیم؟
به  این تفکر حتماً روزنه ای برای رانت وجود دارد که  وی گفت: در 

شخصه شناسایی و جلوی آن را خواهم گرفت.
این مقام ارشد کشور در حوزه صنعت با بیان اینکه تراکتورسازی وزنه 
محصول  این  به  داخلی  نیاز  و  می رود  شمار  به  کشور  برای  ارزآوری 

مورد  تراکتورسازی  کرد:  اظهار  می کند،  تأمین  نیز  را  استراتژیک 
و  بوده  ارز  و  صادرات  و  تولید  حوزه های  در  وزارت صمت  حمایت 

خواهد بود.
مدیرعامل گروه صنعتی تراکتورسازی نیز گفت: از محل صادرات گروه 

تراکتورسازی سال گذشته ۶۰ میلیون دلار ارز وارد کشور شده است.
اضافه کرد: وزارت صمت و زیر مجموعه های آن  مصطفی وحیدزاده 
در مباحث ارزی بیشترین همراهی را با تراکتورسازی دارند اما متاسفانه 
نامه های ما در بروکراسی هایی بنام بانک مرکزی خاک می خورند و این 

گروه نمی تواند از ارزی که حاصل کرده بهره مند شود.
در  اقماری  شرکت   ۹ با  اکنون  ایران  تراکتورسازی  ایرنا،  گزارش  به 
تبریز، ۲ شرکت در خارج از آذربایجان شرقی و ۲ شرکت در بیرون از 
مرزهای ایران اسلامی، بزرگترین تولید کننده ماشین آلات کشاورزی 
و تراکتور از ۳۵ تا ۱۵۰ اسب بخار در کشور است که در زمان حاضر 

۹۹ درصد نیاز کشاورزان کشور به تراکتور را تأمین می کند.

وزیر صمت: 
رئیس کمیسیون تلفیق بودجه در مورد جدول ۱۴ لایحه بودجه ۱۴۰۳ 
گفت: به دلیل اینکه توازن به هم نخورد تغییراتی در این جدول ایجاد 
نکردیم با همین کیفیت کار را به دولت سپردیم که دولت خود بتواند 

هدفمندی یارانه ها را اجرا کند.
با جدول شماره ۱۴ لایحه  اسلامی در جلسه  نمایندگان مجلس شورای 
بودجه سال ۱۴۰۳ »منابع و مصارف هدفمندی یارانه ها« موافقت کردند.
گزارش  اسلامی  شورای  مجلس  علنی  نشست  در  ایرنا،  گزارش  به 
کل   ۱۴۰۳ بودجه  لایحه  جداول  دوم  بخش  مورد  در  تلفیق  کمیسیون 
با جدول  نمایندگان  قرار گرفت و  کشور در دستور کار صحن علنی 

شماره ۱۴ هدفمندی موافقت کردند.
رحیم زارع سخنگوی کمیسیون تلفیق مجلس شورای اسلامی در مورد 
جدول ۱۴ بیان داشت: این جدول مربوط به هدفمندی یارانه هاست همان 
از سوی  بود  نظر گرفته  این جدول در  مبلغ ۷۵۸ همت که دولت در 
کمیسیون تلفیق و صحن علنی مصوب و در این جدول ۳۱۵ همت برای 

یارانه نقدی و معیشتی در نظر گرفته شد.
وی ادامه داد: کاری که مجلس انجام داد این است که در لایحه بودجه 
۱۴۰۳، ۱۰ درصد به مستمری بگیران کمیته امداد و بهزیستی اضافه کرد. 
این رقم در لایحه ۲۰ درصد بود که اکنون با مصوبه مجلس به ۳۰ درصد 
رسیده است.نماینده مردم آباده در مجلس شورای اسلامی افزود: در این 
جدول ۴۲ همت برای کمیته امداد، ۳ همت برای بهزیستی و ۱۴۳ همت 
یارانه نان و ۷۴ همت برای یارانه دارو و شیرخشک در نظر گرفته شده 
است.زارع اضافه کرد: در این جدول برخی موارد هزینه سرمایه گذاری 
در شرکت ملی نفت و پخش و پالایش و گاز مصوب شد و مبالغی که 
دولت برای واردات بنزین نیاز داشت هم در کمیسیون تلفیق و صحن 
بخش  این  با  مخالفت  در  مظفری  رحیمی  شد.عبدالعلی  تصویب  علنی 
دیده  جدول  این  در  که  رقم هایی  این  با  داشت:  بیان  بودجه  لایحه  از 
شده گازرسانی تعطیل خواهد شد وقتی نتوانیم در زیرساخت های نفت 

سرمایه گذاری کنیم تولیدی نداریم.
نفت  توسعه  است که  این  این جدول  با  من  مخالفت  دلیل  افزود:  وی 

تعطیل می شود.
حمیدرضا حاجی بابایی رئیس کمیسیون تلفیق بودجه در مورد جدول 
۱۴ لایحه بودجه ۱۴۰۳ گفت: به دلیل اینکه توازن به هم نخورد تغییراتی 
در این جدول ایجاد نکردیم با همین کیفیت کار را به دولت سپردیم که 

دولت خود بتواند هدفمندی یارانه ها را اجرا کند.
داوود منظور رئیس سازمان برنامه و بودجه در مورد این جدول گفت: 
در این موضوع سعی کردیم با توجه به مقدوراتی که در وصول منابع 

داریم به گونه ای تنظیم شود که همه اهداف هدفمندی محقق شود.
وی با بیان اینکه این جدول نیاز به اصلاح و بازنگری دارد، گفت: ما 
از محل سایر  به کالا برگ که  اعتبارات مربوط  پیش بینی کردیم که 
تأمین شود و عمدتاً محصولات جانبی  نفت  درآمدهای داخلی وزارت 
است، این عنوان در کمیسیون به صرفه جویی انرژی تغییر کرده است 
چراکه صرفه جویی انرژی تبدیل به درآمد نمی شود و قابل اندازه گیری 
نیست که ما بتوانیم منابع را ماهیانه وصول کنیم و این عنوان قابل اجرا 

نیست از این رو پیشنهاد می شود عنوان دولت لحاظ شود.
وی افزود: برای کالابرگ ردیف جداگانه پیشنهاد کردیم و برای این 
موضوع دو ردیف آورده شده که باید پرداخت نقدی معیشتی و کالا 
برگ را از هم تفکیک کنیم و با این ملاحظه با این جدول موافق هستیم.

تولید  مودم های  که  اعلام کرد  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
را  اینترنت  بالای  سرعت  بتوانند  که  نیست  قابلیت هایی  دارای  داخل 

ساپورت کنند. 
اخیر  اظهارات  پیرو  درباره  پور  زارع  عیسی  نوشت:  شفقنا   ۲۴ رویداد 
مدیر یکی از اپراتورهای اینترنتی که مشکل شبکه را ناشی از استفاده 
بهانه تراشی  را  موضوع  این  آیا  است،  دانسته  داخل  تولید  مودم های  از 
چینی  کارکرده  و  قیمت  ارزان  مودم های  واردات  برای  اپراتورها 
این  با  برخوردی  چه  داخل  تولید  از  حمایت  راستای  در  و  نمی دانید؟ 
مورد  در  کرده  مطرح  ایشان  که  بحثی  گفت:  داشته اید؟«  اپراتور 

مودم های فیبرنوری است که کلًا ۴۰۰ تا ۵۰۰ هزار مشترک دارد.
عمومیت  کرده،  مطرح  اپراتور  این  مدیر  که  موضوعی  داد:  ادامه  وی 
ندارد و دغدغه شخصی ایشان بوده از سوی دیگر مودم های تولید داخل 
بالا  سرعت های  بتوانند  که  نیست  قابلیت هایی  دارند،  که  قابلیت هایی 

داشته باشند.
زارع پور گفت: بخشی از صحبت های این مدیر اپراتور درست است، 
چون همین الان مودم های خارجی هم اگر نتوانند در فرکانس ۲.۴ کار 
کنند که فرکانس معمول وای فای است، سرعت بیش از ۱۰۰ گیگاهرتز 
را نمی توانند ارائه دهند. فرکانس ۶.۵ که استاندار وای فای ۶ و ۷ هست، 
می تواند از طریق سرعت های تا یک گیگ هم ارائه دهد. در حال حاضر 
وای فای ۷ استاندارد جدید تا ۱۰ گیک هم می تواند ارائه دهد. مودم باید 

مودمی باشد که این قابلیت را داشته باشد.

را  فرکانس ها  این  داخل  تولید  مودم های  از  برخی  داد:  توضیح  وی 
ساپورت نمی کنند، ولی اکنون در برنامه تولید شرکت یا سازنده مودم 
هست و باید هم حواسمان به تولید داخل باشد و هم از سوی دیگر باید 
محصولی که تولید می شود، کیفیت داشته باشد و قابلیت هایی که دارد 

قابلیت هایی باشد که متناسب با نیاز کاربران باشد.
بیان کرد: مشکل از مودم نیست، در حال حاضر شبکه این  زارع پور 
می افتد،  راه  فیبرنوری  در شهرهایی که  و  می کند  پیدا  دارد  را  قابلیت 
بگیرند،  هزار  تا  سرعت  می توانند  می گیرند  فیبرنوری  که  مشترکینی 
اما مودم فعلی که اکنون در بازار هست، ممکن است که این قابلیت را 
پشتیبانی نکند لذا نیازمند این هستیم که هم تولیدکنندگان محصولات 
خود را ارتقا دهند و اگر هم نیاز بود، تا وقتی تولید داخل به نقطه ای 
تأمین  نیازها  واردات،  طریق  از  کند،  برطرف  را  نیاز  این  که  می رسد 

می شود.

انتقاد وزیر ارتباطات از مودم های تولید داخل: 


